

Get in touch.
Explore the limits.



Get in touch.
Explore the limits.



Get in touch.
Explore the limits.

Audi Driving Experience 2008 — Audi Owner's Privilege Offer

The Audi Driving Experience has become an iconic Audi annual event; and is the talk of the town among car enthusiasts during the past few years. It is a one-day programme designed to enhance the driving skills needed to safely and confidently navigate today's roads, also provides the opportunity to take critical driving skills to a new level. The Audi Driving Experience fully demonstrates the extraordinary abilities of Audi cars to perform safely at their limits.

In its 4th year, Audi Hong Kong proudly presents the Audi Driving Experience 2008 again at the Zhuhai International Circuit, starting from 23rd May to 28th May. A full day of advanced driving training and exercise have been arranged to ensure an unforgettable rewarding experience.

We add excitement to the event by introducing the latest Audi models including the flagship S8/ A8, S5/ A5, A4, Q7 and TT. Driving some of these high-end models such as the S8 and the newly launched S5/ A5 would be a privilege experience as no test drive has been arranged in Hong Kong in the past. Under the professional instructions and expertise of our instructors from Germany, the experience will be challenging, rewarding and unique.

All successful participants will be awarded an Audi Driving Experience Certificate.

Advanced Driving Programs:

Slalom

Audi Q7 Off-road and On-road Driving

Emergency Braking

Fast Lane Changing

Lap Drive and Hot Lap

The Audi Driving Experience is welcoming all Audi Owners and their friends who are car enthusiasts to participate. Don't miss this exclusive privilege, seats are limited and have always been fully sold out (maximum 60 participants per day), so fill out the application form now.

For enquiries, please call the Audi Driving Experience 2008 hotline 2397 9289 Gladys Cheng or visit www.audi.com.hk for more information.

*Due to limited seats, all applicants will be drawn (NOT confirmed on first-come-first-served basis)

Audi Owner's Privilege Offer

HK\$3,200 on Sunday (25 May) and HK\$2,200 on Weekdays (23 May, 26 - 28 May)

Package Includes:

- Full Day Advanced Driving Training
- One night free accommodation (single room) in 5 star hotel
- Hydrofoil ticket from Zhuhai to Hong Kong
- 3 meals on the event day (including breakfast, lunch and high-tea)
- Audi Driving Experience 2008 Certificate
- ADE T-shirt & souvenirs



Beijing 2008 Official Premium Automobile

奧迪高級駕駛體驗 2008 — Audi車主尊享禮遇

Audi Driving Experience高級駕駛體驗活動，自舉辦以來深得車壇傳媒及所有參加者的一致好評，吸引到各方熱愛汽車及高級駕駛的人士踴躍參與，成為香港每年度的矚目車壇盛事。

第4屆的Audi Driving Experience將於2008年5月23日至28日在珠海國際賽車場舉行，大會將透過精心設計的專業駕駛訓練活動，加強參加者的日常及高級駕駛技巧，體驗賽道快感之餘，亦同時感受Audi汽車的極致安全性能。

Audi多部頂級旗艦及全新型號，如Audi Q7、S8/A8、S5/A5、A4及TT等，將專程從德國運抵，在賽車場供參加者實地試駕。當中以S8及全新S5/A5最為矚目，因為此兩款型號於香港並不設試車安排。大會更專誠由德國聘請的廠方專業駕駛導師將親臨指導及示範駕駛各款不同Audi型號及與參加者交流高級駕駛的技巧及心得。完成整個高級駕駛訓練後，各參加者將獲頒發證書留念。

高級駕駛技術訓練項目：

繞障技術 (Slalom)

Audi Q7越野及路面駕駛 (Audi Q7 Off-road and On-road Driving)

緊急剎車 (Emergency Braking)

安全緊急轉線 (Fast Lane Changing)

賽道繞圈駕駛 (Lap Drive and Hot Lap)

Audi車主尊享禮遇：

活動日期於星期日(5月25日) - 港幣3,200元

活動日期於平日(5月23日、26至28日) - 港幣2,200元

禮遇包括：

- 奧迪高級駕駛體驗訓練課程
- 免費入住一晚五星級指定酒店(單人房)
- 珠海到香港回程船票
- 活動當日的早餐、午餐及下午茶點招待
- 2008奧迪高級駕駛體驗證書
- 奧迪高級駕駛體驗T恤及紀念品

由於參加者眾，反應熱烈，每年均有超額報名情況，因此所有參加者將以抽籤形式決定，

每日參加人數只限60名*，名額有限，機會難得，Audi車主更可獲活動費用優惠。

請即填妥表格報名，如有任何查詢，可致電Audi Driving Experience 2008熱線2397 9289

Gladys Cheng或瀏覽網址www.audi.com.hk查詢有關詳情。

*所有參加者將以抽籤形式決定參加資格，將不設「先到先得」優先報名的安排。



北京2008年奧運會正式高級用車



Beijing 2008 Official Premium Automobile